
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 7. april 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål BG
Hvad er årsagen til, at tidligere udmeldte midler til bekæmpelse af støjgener
ved motorvejene på Vestegnen og resten af Københavns omegn ikke er ble-
vet brugt til dette formål?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Jarlov (KF).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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